



Ease • 跃想

The Perfect Fit

Ease is a contemporary design task chair that balances comfort, value and style. The clever meld of functionality and flexible adjustability means it can blend into multiple workplace settings from private offices and conferences rooms to workstations and open spaces. With the Ease chair, your days are healthier and your workplace more relaxed.

贴身之选

设计现代时尚的跃想工作椅,平衡了舒适、 高价值与风格独特的气质。其多功能及可灵活调节的座椅设计功能,适用于多用途的办工环境,由私人办公场所,会议室、办公工位和开放式办公空间,跃想均能为您带来健康与轻松工作的每一天。



Adjustable Headrest 可调节头枕



Adjustable Lumbar Support 可调节腰部支撑



Control Handle 手柄调控



Adjustable Tension Control 可调节倾仰力度

Relieves Neck Pressure

The headrest can be adjusted to adapt to different heights, relieving neck pressure while also effortlessly supporting your head.

舒缓颈椎压力

头枕可随意调节,以满足不同人体高度及头部移动的需要,以舒缓头部重量及分担颈椎受

Aids Back Protection

Ease offers lumbar support to strengthen your back protection while relaxing your waist muscles, allowing you to avoid back-related occupational issues such as spinal disc herniation and deformation your spine.

加强背部保护

腰部支撑紧贴承托您的腰部,加强保护,有助放松绷紧的肌肉,预防腰椎间盘突出和脊柱变 形等职业病。

Adjusts to the Ideal Position

Its control handle allows you to shift your seat up or down allowing you to find the ideal sitting position.

可调节至理想位置

可按您的需要调节椅座升降,锁定您的最佳舒适坐椅位置。

Relieves Back Pressure

Tilting tension could be adjusted via the control for best support, depending on individual needs.

舒缓脊椎压力

可以根据个人需要通过机关调节倾仰张力,以减轻背压。

Material Option 物料选择

Back Mesh 椅背网布



里色.

Black MC01



Red MC02



Green MC03



White MC04 白色

Seat Fabric 座布布料



Black F011 黑色



Red F012 红色



Grey F013 灰色



Blue F014 蓝色



Green F015 绿色



White F016 白色

Remark 备注:

Color variation may occur on printed matters. Please refer to swatch card or actual product sample. 颜色可能因印刷效果而出现差误,因此以色卡或真实样本为准。

Lamex

Office & Showroom 分行及展厅

Shanghai 上海 Tel: (86) 21 6278 8888 Beijing 北京 Tel: (86) 10 8521 7588 Guangzhou 广州 Tel: (86) 20 3892 2422 Shenzhen 深圳 Tel: (86) 769 8203 1111 ext 31300 Dongguan 东莞 Tel: (86) 769 8203 1111

Hong Kong 香港 Tel: (852) 2828 6888

HNI Singapore 新加坡 Tel: (65) 6817 8750

Customer Service Hotline 客户服务热线

Mainland China 中国大陆 Tel: (86) 800 820 6073 (86) 400 686 8073

Hong Kong & Asia Pacific 香港及亚太区 Tel: (852) 2828 6000